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Artikel 40-vragen 'Energiehuis'  
 
Recent kwam het nieuws naar buiten dat Khotinsky, het café-restaurant in het Energiehuis, failliet 
is. Daarmee valt er een voorziening weg in het Energiehuis die voor de totale ambiance van groot 
belang is. Gewoon Dordt en de Dordtse VVD zijn bezorgd over de situatie waarin het Energiehuis 
verkeert. Daarom stellen wij de volgende vragen aan het college:  
 

1. Welke ideeën heeft het college voor een nieuwe invulling van de plek waar Khotinsky was 
gevestigd en wat is er door het college besproken met het management van het 
Energiehuis over de ontstane situatie?  
 

2. Hoe oordeelt het college over de positie en toegevoegde waarde van het Energiehuis 
binnen het totale culturele aanbod in Dordrecht? 

 
3. Hoe stevig en gezond is de businesscase waarop het Energiehuis draait?  

 
4. Welke ruimte biedt het Energiehuis voor nieuwe initiatieven en innovatie binnen de 

culturele sector en is dit voldoende? 
 

5. Hoe toegankelijk zijn de ruimten in het Energiehuis voor nieuwe initiatieven?  
 

6. Waaruit blijkt dat de prijsstelling voor zalen en faciliteiten passen bij het karakter van de 
culturele sector?  
 

7. Wanneer is de constructie dat het Energiehuis vanuit het management van Kunstmin 
wordt aangestuurd geëvalueerd en welke invloed heeft dit gehad op de constructie? 
 

8. Welk inzicht kan het college geven in de visie die zij heeft op de huidige en de toekomstige 
situatie van deze culturele instelling? 
 

9. Hoe heeft het college het management van het Energiehuis meegegeven de 
ontwikkelingen in het gebied Wantij-west mee te nemen in de programmering? 
 

10. Wat zouden volgens het college de voor- en nadelen kunnen zijn dat het Energiehuis op 
zichzelf staand wordt? 
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